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Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 24. mars 2009 kl. 09.00     
Sekretariat: 23475338  
 
 
Møteleder:   Andreas Øverlie Svela  
   
Tilstede: Runa Fjellanger Kvisle 

Silje Rubin 
Ingeborg Walseth Frøyen 
Camilla Falch 
Jakob Schram 

 

   
Forfall: Magnus Torfoss Skåre 

Ea Augusta Lykke Syse 
 

   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 5 /09    UR-protokoll februar 2009 
Sak 6 /09    Lokal folkehelseplan for Bydel St.Hanshaugen 
Sak 7 /09    Oppsummering av folkehelsearbeid i 2008. 
Sak 8 /09    Vold i nære relasjoner 
Sak 9 /09    Klubbhus for Oslo Idrettslag 
Sak 10 /09  St. Hanshaugen helsestasjon - statusrapport 
Sak 11 /09  Bislet Bad, Pilestredet 60 - forslag om fredning i medhold av kulturminneloven - 

høring 
Sak 12 /09  Orientering om sykkeltraseer i bydelen, ordinære sykkelstativ og bysykkelstativ 
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Sak 5 /09    UR-protokoll februar 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Vedtak:  
Godkjent 
 

 Sak 6 /09    Lokal folkehelseplan for Bydel St. Ha nshaugen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget vedtar innsatsområder og mål for lokal folkehelseplan for Bydel St. 
Hanshaugen. 
 
Vedtak:  
Til orientering 
 

 Sak 7 /09    Oppsummering av folkehelsearbeid i 20 08. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar oppsummeringen av folkehelsearbeidet i 2008 til orientering. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet synes det er bra at det satses på barn og unge. 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 

 Sak 8 /09    Vold i nære relasjoner 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ber bydelen utarbeide en samordnet handlingsplan, samt å kvalitetssikre det 
videre arbeidet. Planen skal bygge på regjeringens ulike handlingsplaner som nevnt ovenfor, 
føringer som har kommet fra bystyret, i tillegg til eksisterende arbeid i bydel. 
Handlingsplanen legges frem for Bydelsutvalget i september 2009. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet synes det er bra at det lages en handlingsplan med tiltak slik at barn/ungdom 
og deres familier får hjelp. Mange barn og unge har det vanskelig hjemme. 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 

 Sak 9 /09    Klubbhus for Oslo Idrettslag 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
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Bydelsutvalget anmoder Byrådsavdeling for næring og idrett og Byrådsavdeling for miljø og 
samferdsel om å vurdere en løsning for Oslo Idrettslag som gir dem en leieavtale i 
Bjørnehuset på St. Hanshaugen. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet mener det er viktig at Oslo idrettskrets får et klubbhus. Ungdomsråder synes 
imidlertid det er vanskelig å ta stilling til hvor det skal ligge. 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 

 Sak 10 /09  St. Hanshaugen helsestasjon - statusra pport 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 
Behandling:  
Helsestasjonens tilbud til barn og unge er veldig viktige. Ungdomsrådet ønsker at tilbudet til 
barn og unge ved skolene utvides til feler dager i uken. Det er mange barn og unge som har 
problemer og trenger hjelp. Rapporten viser at det er  langt flere jenter enn gutter som 
oppsøker helsestasjon for ungdom. Ungdomsrådet synes det er tankekors og lurer på hva 
bakgrunnen er.  
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 

 Sak 11 /09  Bislet Bad, Pilestredet 60 - forslag o m fredning i 
medhold av kulturminneloven - høring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget er enig med Byantikvaren i at Bislet bad, som byens første offentlige 
innendørs svømmehall, er en bygning med høy bevaringsverdi. Bydelsutvalget har derfor 
ingen kommentarer til omfanget av fredningsforslaget.  
 
Behandling:  
Ungdomsrådet er svært positive til bevaring av Bislet bad. Bislet bad er det eneste 
svømmetilbudet i bydelen. Ungdomsrådet vil at det skal være et bad som alle kan benytte og 
det vil si at prisene må bli lavere.  
 
Vedtak:  
Tatt til orientering. 
 

 Sak 12 /09  Orientering om sykkeltraseer i bydelen , ordinære 
sykkelstativ og bysykkelstativ 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget har tidligere i flere saker uttalt at god fremkommelighet og sikre 
sykkeltraseer må til for å få til den ønskede økningen i sykkelbruk i byen. 
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Bydelsutvalget mener derfor at tiden er inne for at det i indre by prøves ut løsninger 
med etablering av sykkelgater og sykling mot enveiskjøring.   

2. Bydelsutvalget har tidligere, og senest som verbalvedtak i forbindelse med 
budsjettbehandling vedtatt i pkt 5 (trafikksikkerhet og miljø) at ”Bydelsutvalget er 
opptatt av fortsatt satsing på trafikksikkerhet og bedring av nærmiljø gjennom 
fullføring av sykkelveinett, redusert tomgangkjøring av biler og fjerning av biler fra 
gateplan”. Bydelsutvalget ønsker å legge til rette for konvertering av 
overflateparkering til underjordiske parkeringsanlegg og oppfordrer aktuelle 
kommunale etater om å se på mulighetene for å legge til rette for slike løsninger 
fremover.   

Konvertering av overflateparkering til underjordiske parkeringsanlegg kan være 
løsningen som gjør det mulig å tilrettelegge for god fremkommelighet og sikkerhet for 
syklende i den indre byen.  

 
  3. Bydelsutvalget mener det er viktig å legge til rette for både flere ordinære 

sykkelparkeringsplasser og bysykkelplasser, og oppfordrer til valg av kombiløsninger 
med begge sykkeltyper på samme plass.  

 
       4.  Bydelsutvalget støtter Samferdselsetatens oppfordring til publikum om å melde inn 

behov for sykkelparkeringsplasser på Samferdselsetatens nettsider. Bydelsutvalget 
oppfordrer i tillegg også Syklistenes landsforening til å komme med samme innspill.  

 
5. Estetisk oppgradering og utvikling av byens torg og møteplasser vil stå sentralt i årene 

som kommer. Bydelsutvalget mener at mange av plassene i bydelen og byen dessverre 
har fått et noe brokete innhold, fylt opp av elementer tilsynelatende uten 
planmessighet. Bydelsutvalget mener derfor at det er viktig at sykkelparkeringsplasser 
anlegges planmessig og på en måte som ivaretar også det estetiske uttrykk. Videre er 
det viktig å legge til rette for sykkelparkering som ikke hindrer siktlinjer eller fri 
tilgjengelighet. Bydelsutvalget har tidligere uttalt i sak om sykkelparkering i Sentrum, 
at en i større grad i sentrale sentrumsområder bør vurdere å etablere sykkelparkering 
under tak eller sykkelparkeringshus, da dette kan være den løsningen som best sørger 
for en trygg og sikker sykkelparkering og som samtidig best ivaretar det estetiske 
uttrykk.  

 
Behandling:  
Ungdomsrådet er godt fornøyd med at det bygges sykkeltraseer i hele byen. Ungdomsrådet 
ønsker seg enda flere bysykler. Det er viktig at sykkelstativene utenfor bykjernen blir fylt opp 
om morgenen og at det er nok muligheter til  å sette fra seg sykler i selve bykjernen.  
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 
Ungdomsrådets egne saker 

• UKM (Ungdommens kulturmønstring). Gjennomføring av UKM på Hammersborg 
fritidsklubb gikk bra. Juryen var godt sammensatt, en voksen og 4 ungdommer. Den 
fungerte veldig bra. Ea og Andreas gjorde en flott jobb som konferansierer. Flere 
innslag ble forhindret men de som stilte opp var gode. Det som var mindre hyggelig 
var at publikum uteble. Noe av årsaken var at det var liten eller ingen informasjon i 
forkant av UKM. Til neste års arrangement bør plakater og annen informasjon  
distribueres og henges opp på skoler og overalt ellers i bydelen i god tid før UKM. 
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• Handlingsplanen fra kafédialogen. Alle  arbeidsgruppene er ennå ikke ferdige med 
arbeidet. Dette tas opp igjen på aprilmøtet. 

• Midler til lokale tiltak. Det ble vedtatt å bevilge kr.5000 til søknaden fra 
nærmiljøseksjonen til støtte til petanquebane i Kristparken.  

• UR-gensere. Camilla leter etter flere billigere tilbud på ungdomsrådsgensere. Tar med 
forslag til aprilmøtet. Det er viktig at ungdomsrådet har gensere til bydelsdagen. 

• SUR (Sentralt ungdomsråd). Flemming kommer på aprilmøtet for å informere om det  
arbeidet  SUR gjør samt å diskutere hvordan valget for neste års UR kan 
gjennomføres.    

• Saken vedrørende Hammersborg fritidsklubb – ny barnehage.  Ungdomsrådet gav 
Ingeborg mandat til å jobbe videre med denne saken. Spesielt er ungdomsrådet opptatt 
av hva sambruk mellom fritidslubben og en ny barnehage når det gjelder utearealene.  

• Bydelsdagen. Ungdomsrådet bestemmer på aprilmøtet hvordan UR skal informere 
bydelsbeboere om eget arbeid. Det ble foreslått at det ble gitt mulighet til noen av 
bandene som spilte i UKM mulighet til å opptre. Sekretær overbringer forslaget til 
bydelsdagens arbeidsgruppe. 


